

KÖRNYEZETI KÖVETELMÉNYEK
a VISSMANN TECHNIKA DOMBÓVÁR Kft. beszállítói részére

Beszállítóinktól megköveteljük, hogy:

- a VISSMANN Technika Dombóvár Kft. *ISO14001:2015* környezetközpontú irányítási rendszerének keretében meghatározott és az adott szolgáltatással, termékkel kapcsolatos mindenkor aktuális környezeti célokat, programokat megismerjék, azok teljesülését támogassák annak érdekében, hogy a VISSMANN Technika Dombóvár Kft. környezeti teljesítménye javuljon;
- a tevékenységükre vonatkozó környezetvédelmi jogszabályokat betartsák;
- a környezetvédelmi működési engedély köteles tevékenységekre hatályos engedéllyel rendelkezzenek és az abban foglaltakat maradéktalanul teljesítsék;
- az adott kor gazdasági, műszaki szintjén elérhető legjobb technológiákat, technikákat és megoldásokat alkalmazzák;
- részesítsék előnyben az energia- és alapanyag takarékos, környezetbarát, kevésbé környezetterhelő, kevesebb csomagolással ellátott megoldásokat technológia, szolgáltatás, alapanyag és termék tekintetében;
- a működésükkel járó légszennyező anyagok kibocsátását minimalizálják (pl. VOC anyagok, F-gázok, motorgázok);
- a VISSMANN Technika Dombóvár Kft -nél végzett kivitelezések során keletkező hulladékok gyűjtéséről, kezeléséről gondoskodjanak és a VISSMANN Technika Dombóvár Kft. telephelyén kialakított hulladékgyűjtési rendet betartsák;
- a fentiekkel kapcsolatban nyílt kommunikációt folytassanak, illetve a megfogalmazott követelmények auditálásának lehetőségét biztosítsák.

.....
Verbóczki Kitti
Környezetvédelmi koordinátor

.....
Horváth Zsolt
Környezetvédelmi felelős

Fentieket elfogadjuk és vállalkozásunkra nézve kötelezőnek ismerjük el:

.....

.....

ENVIRONMENTAL REQUIREMENTS
for the Suppliers of VISSMANN TECHNIKA DOMBÓVÁR Kft.

We require our Suppliers to:

- to familiarize themselves with the goals determined in the scope of VISSMANN Technika Dombóvár Kft's ISO14001:2015 Environmental Management System as well as the up to date environmental programs and goals with respect to products and services supplied and support achieving of these goals in order to improve the environmental impact of VISSMANN Technika Dombóvár Kft.
- comply with environmental legislations applicable to their operations
- own a valid license for operations requiring environmental operating license and fully comply with the content therein
- apply the best techniques and solutions available at economic and technical level of the era
- favor solutions that are energy and material saving, ecofriendly, less burden to the environment and use less packaging with respect to technology, service, material and product
- minimize the emission of air pollutants inherent in their operations (i.e.: VOC materials, F-gases, engine gases)
- manage the collection and handling of waste generated when carrying out work on the premises of VISSMANN Technika Dombóvár Kft. and comply with the waste collection rules applicable on the premises of VISSMANN Technika Dombóvár Kft.
- communicate openly with regards to the above and provide the opportunity for auditing the requirements defined

.....
Kitti Verbóczy
Environmental coordinator

.....
Zsolt Horváth
Environmental responsible

We accept the stated above and consider it binding with respect to our enterprise

.....

.....

UMWELTSCHUTZANFORDERUNGEN
für Einlieferer der Fa. VISSMANN TECHNIKA DOMBÓVÁR Kft.

Von unseren Einlieferern verlangen wir, dass sie:

- die im Rahmen des umweltzentrierten Management-Systems *ISO14001:2015* der Fa. VISSMANN Technika Dombóvár Kft. bestimmten und mit den Dienstleistungen und Produkten verbundenen aktuelle Ziele und Programme kennenlerner, deren Erfüllung unterstützen, damit sich die Leistung der Fa. VISSMANN Technika Dombóvár Kft. verbessern;
- die Umweltschutzrechtsnormen, die mit ihrer eigenen Tätigkeiten zusammenhängen, einhalten;
- die Genehmigung für die Tätigkeiten, die eine Umweltschutzfunktionsgenehmigung erfordert, besitzen und die darin genannten Anforderungen restlos erfüllen;
- die aktuell auf wirtschaftlicher und fachlicher Ebene erreichbaren besten Technologien, Techniken und Lösungen einsetzen;
- die energie- und grundstoffwirtschaftliche, umweltfreundliche, weniger umweltbelastende und mit weniger Verpackung versehene Lösungen bzgl. Technologie, Dienstleistung, Grundstoff und Fertigprodukt bevorzugen;
- die mit ihrer Funktionalität verbundene Emission der umweltbeschädigenden Stoffe minimalisieren (z.B.: VOC-Stoffe, F-Gase, Motorgase);
- sich um die Abfallsammlung- und -behandlung der Ausführungsarbeiten bei der Fa. VISSMANN Technika Dombóvár Kft. kümmern und die Ordnung der Abfallsammlung am Standort der Fa. VISSMANN Technika Dombóvár Kft. einhalten;
- eine offene Kommunikation zu den oben genannten Punkten durchführen, sowie das Auditieren der hier formulierten Anforderungen sichern.

.....
Kitti Verbóczki
Umweltschutzkoordinator

.....
Zsolt Horváth
Umweltschutzbeauftragter

*Die oben genannten Punkte nehmen wir an und betrachten diese
für unser Unternehmen als obligatorisch:*

.....

.....